

## Mission Prayer Movement: Japan January 2, 2024

Pray for the Japan Short Term Missions:

1. Praise God for the kids' winter camp! The children enjoyed the food and fellowship. They understood the skit and were able to share how they learned that Jesus is their friend. The seeds of the Gospel have been planted, pray that one day they will become disciples of Jesus.
2. We were able to see a local Japanese man the NY team met before. He is a Christian but recently has been struggling with many life issues and has been avoiding Christian community. Eileen was able to share with him the meaning of Joy and prayed for him. Pray for healing and perseverance.
3. Some team members have sore throats. Pray for team members to stay in good health.
4. There was a 7.6 magnitude earthquake that struck Ishikawa Prefecture. We did not feel the quake because we are quite far, but pray for safety and peace for those living in the area.

宣教禱告運動：日本  
2024年1月2日

為日本短期宣教禱告：

1. 讚美神! 孩子們很享受冬令營中的美食和團契。他們能明白短宣隊的短劇，並且夠分享他們知道耶穌是他們的朋友。福音的種子已經種下，祈禱有一天他們會成為耶穌的門徒。
2. 我們看到了紐約短宣隊以往見過的一位日本當地人。他是一名基督徒，但最近一直在許多生活問題中掙扎，並一直逃避基督教社群。Eileen 能夠與他分享喜樂的意義並為他祈禱。求神醫治他並和賜他堅忍。
3. 部分隊員喉嚨痛。祈求團隊成員身體健康。
4. 石川縣發生 7.6 級地震。由於距離較遠，我們沒有感受到地震，但為居住在該地區的人們祈禱安全與平安。